



# 乘GO行大經 **� ♦** WITH F⊗RTUNE

今年农历新年, 搭乘 GO 畅游大多伦多及汉密尔顿 地区,发现节庆美食、庆祝活动与购物好去处。 让我们一起新年行大运!

This Lunar New Year discover festive foods, events, and shopping across the Greater Toronto & Hamilton Area that are all conveniently accessible on GO Transit!



## 宜採購 GO SHOPPING

#### 新华都超市

#### Fresh Palace Supermarket

轻轻松松办年货,从新鲜食材到日常必需品,应有尽有, 一站式满足您的采购需求,让您家的欢聚更加美味难忘。

Find everything from fresh ingredients to pantry staples. Get all you need to make your celebrations memorable.

4040 Creditview Rd, Mississauga

O Closest GO Station: Erindale GO (350m)

#### 丰亚超市 Asia Food Mart

在这里找您需要的过年食材,从经典零食到特色调味品, 满足全家人的味蕾,让您家的年夜饭年味十足。

Add some cheer to your celebrations with a wide selection of fresh produce and festive treats.

2150 McNicoll Avenue Scarborough

O Closest GO Station: Agincourt GO (4km)

#### 活力商场 Woodside Square

挑选新春年货,品味节日美食,欣赏舞龙舞狮、迎财神等 精彩表演,让您的新年更添喜庆!

Shop for Lunar New Year must-haves, indulge in festive treats, and immerse yourself in the excitement of lion dances, God of Wealth blessings, and dazzling performances.

1571 Sandhurst Cir, Scarborough

Closest GO Station: Scarborough Centre Bus Terminal (4.5km)

#### **United Supermarket**

125 Cross Ave Unit C2, Oakville

Closest GO Station: Oakville GO (650m)

#### 鸿华超市 Bestco Fresh Foods Ajax

1935 Ravenscroft Rd, Aiax

O Closest GO Station: Ajax GO (5.5km)

#### 华泰超市 Foody World

8 William Kitchen Rd A, Scarborough

O Closest GO Station: Agincourt GO (3km)

#### 鼎泰超市 FoodyMart

5221 Hwy 7, Markham

O Closest GO Station: Centennial GO (1.3km)

## 官觀秀 GO WATCH PERFORMANCES

#### Yorkdale Shopping Centre

过年添新衣,新年新气象,来Yorkdale 感受温暖喜悦的气氛,享新春优惠,挑节日好礼。 Refresh your wardrobe for Lunar New Year and start the year with a new vibe! Visit Yorkdale for festive joy, exclusive deals, and perfect holiday finds.

3401 Dufferin St, Toronto

Q Closest GO Station: Yorkdale Bus Terminal (450m)

#### **Fairview Mall**

除了舞狮舞龙表演之外,还有财神爷的精彩演出与趣味 互动游戏,为您带来满满的新年欢乐氛围。

Enjoy vibrant Lunar New Year celebrations with lion and dragon dances, God of Fortune performances, and interactive games.

1800 Sheppard Ave E, Toronto

Oclosest GO Station: Oriole GO (2.1km)

#### Scarborough Town Centre

300 Borough Dr, Scarborough

O Closest GO Station: Scarborough Centre Bus Terminal (450m)

#### CF Markville Mall

5000 Hwy 7, Markham

O Closest GO Station: Centennial GO (750m)

## 宣飯駅 GO ENJOY FESTIVE DINING

#### Pho Anh Vu

与家人一起品尝正宗越南河粉,每一

口都充满浓浓幸福感,暖意直达心间。

Experience authentic Vietnamese pho with your loved ones at Pho Anh Vu. Every bite is filled with warmth and happiness, bringing comfort to your heart.

420 Hwy 7 Unit 34, Richmond Hill

○ Closest GO Station: Langstaff GO (3.6km)

#### 渔膳房 Yu Seafood

3401 Dufferin St Unit 601A, Toronto

Closest GO Station: Yorkdale Bus Terminal (850m)

#### 樽宴 Zunyan Fine Dining & Banquet

648 Silver Star Blvd, Scarborough

Q Closest GO Station: Milliken GO (800m)

## \*The distance between the destination and the GO station varies.

## GO Transit 车票优惠 **PROMOTIONS & DISCOUNTS**

新年出行,线上购票免排队。

There are so many ways to save money as you explore Lunar New Year festivities! Avoid the hassle of waiting in line and buy your tickets online.

### 平日团体通票 Weekday Group Pass

平日出行更划算! 线上购买团体通票,即可无限搭乘GO。

Travelling between Monday and Friday? Buy an online pass for your group, and everyone can enjoy unlimited, all-day travel together throughout the GO network.

### 周末一日通票 Weekend One-Day Pass

周末或法定假日,只需\$10即可无限 搭乘GO,节日游玩更超值。

Buy your \$10 One-Day unlimited day pass online. Letting you ride any GO train or bus, wherever you're going for \$10 each weekend day and statutory holiday!

## 儿童优惠 Kids GO Free

12岁及以下儿童 可免费搭乘 GO。

Kids 12 and under ride FREE on all GO Trains and Buses.

## 马上购票 **Buy Ticket**



扫描QR Code或浏览 www.gotransit.com/LNY 了解详情吧!

Scan the QR code to buy your tickets or visit www.gotransit.com/LNY to learn more!

\*目的地與GO车站之间有一定距离,请提前规划行程。

Please plan your trip in advance.

#### 跟著便捷的 **GO** 网络, 与亲友畅游新春!

Get to your favourite spots or discover something new with GO Transit this Lunar New Year!



- Kitchener Line
- Lakeshore East Line
- Lakeshore West Line
- Milton Line
- Richmond Hill Line
- Stouffville Line











Oakville GO

















## GO Transit新春行运活动

**Exhibition GO** 

Celebrate the Lunar New Year with GO Transit!

欢迎前往联合车站参加由 GO Transit 精心举办的精彩 新春活动! 我们准备了丰富的互动游戏和精美的新春赠 品,期待为您带来新一年的好运与欢乐。

Join us for the GO with Fortune experience at Union Station! Take part in interactive games and collect stunning Lunar New Year gifts, all crafted to bring good fortune and joy for the year ahead.

BAY CONCOURSE, UNION STATION



















赏花灯 Lanterr

Lunar New Year Shopping

O Milliken GO Station

**Pacific Mall** 



Ajax GO

8am

6pm

family-friendly activities. Pacific Mall - 4300 Steeles Ave E. Markham

# 团圆饭 Reunion Dinner

在享誉全球的百年老店全聚德,品尝地道正宗的北京烤鸭,感 受舌尖上的新年,为您的新春增添一份独特的味觉记忆。

Savour the festive flavours with Authentic Peking Duck at the iconic QJD Peking Duck Restaurant.

QJD Peking Duck - 888 Dundas St E unit C3 & C4, Mississauga O Closest GO Station: Dixie GO (2.3km)

\*目的地与GO车站之间有一定距离,请提前规划行程。



### **Lunar New Year Highlights** 新年音乐会 Lunar New Year Concert

与多伦多交响乐团共谱新春乐章,尽情享 受音乐与舞蹈的魅力。

Ring in the Lunar New Year with the lively music and dance performances of the Toronto Symphony Orchestra.



Toronto Symphony Orchestra - 60 Simcoe St, Toronto, O Closest GO Station: Union Station (750m)

#### 龙城贺年表演 Lunar New Year Performance

与您的社区庆祝丰富多彩的亚洲传统 文化,观赏舞狮表演并参加幸运抽奖。

Celebrate the richness of Asian traditions with lion dances and lucky draws, spreading festive cheer throughout your community.

Chinatown Centre - 222 Spadina Ave O Closest GO Station: Union Station (2.2km)

#### 常花灯 Lantern Show

与家人置身于爱与和平灯会的魔力中,在 美轮美奂的传统灯笼前留下温馨回忆。

Dive into the magic of the Love and Peace Lantern Festival! Snap a memorable photo in front of stunning lanterns.

2024 >> 2025

2025

Woodside Square - 1571 Sandhurst Cir, Scarborough O Closest GO Station: Milliken GO (4.1km)

#### 采购年货 Lunar New Year Shopping

在太古广场开启吉祥新年,采购节庆所需, 现场感受精彩的表演,并与全家同乐。

Kick off a prosperous New Year at Pacific Mall! Find everything you need for a festive celebration and enjoy live performances and





<sup>\*</sup>The distance between the destination and the GO station varies. Please plan your trip in advance.